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Verslag BO 13/09/2022 om 10u00 

Digitaal 
Welkom aan: Lieven Hostens, Fons Leys, Herman Valenberghs, Marleen Vandenweghe, Frans Deflem, 
Roland Cools, Paul De Brauwer,  Roel Soors 
 
Verontschuldigd: Luc Weemaes, Rik Bulckaen, Jos Timmermans 
Verslag: 

1. Verwelkoming en opening van de vergadering 
De voorzitter heet iedereen welkom op deze digitale vergadering.  

 
2. Aanvaarden van verslagen + opvolging 

 

• Aanvaarden verslag dd 16/08/2022 
Het BO keurt het verslag goed. 

 
3. Financieel: 

• Operationele Performantie  
De clubbijdrage is gestegen, maar de lonen van augustus werden nog niet verwerkt in 
dit overzicht.  

•  

• Goedkeuring Begroting 2023 
Het BO ontving de begroting voorafgaandelijk aan de vergadering. Het is een  
begroting in evenwicht. Het BO keurt deze begroting goed. Deze begroting mag 
overgemaakt worden in bijlage van de uitnodiging van de AV.  

• Cashless betalen 
Het voorstel is om 8x2 pakketten aan te bieden. Aviat en Breughel zouden een vast 
pakket krijgen owv het aantal tochten Volgende maand finaliseren we de lijst met 
deelnemende clubs. We doen een oproep in de clubinfo.  

• Einde leasing camionette 
De huidige camionette van Maldegem is in februari einde leasing. Er bestaat de 
mogelijkheid om deze aan te kopen. Het BO is akkoord tot aankoop van de huidige 
camionette.  

• Onkostenvergoeding vrijwilligers op bepaalde evenementen. We zouden dit eens 
goed moeten uitschrijven en richtlijnen opmaken.  

4. Wandelclubs 

• Wandelclub Oudenburg: zit in problemen, maar ontslag is nog niet definitief. We sturen 
hen nog een mail.  

• Wabo: hebben vergadering in september. Misschien willen ze nog aansluiten onder de 
vorm van Trailwalk.  

• Levenslust: maken hun toekomst nog bekend.  

• Wandelsport Limburg: wijzigde hun naam naar Wandelen met Kinderen. 

• Wandelend Paard: ze zoeken naar overnemers voor hun tochten van dit jaar. We mailen 
hen met de vraag of ze definitief stoppen.  

• Tervuren-bos: blijven club zonder tochten.  

• Kruikenburg blijft voortbestaan.  
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5. Beleidsplan: 

• Stand van zaken Federatieteams: 
▪ Clubondersteuning:  

PB Antwerpen had contacten met de Vaartlandstappers.  
▪ Kwaliteit: 

19/09/2022 heeft dit team vergadering. Het aspect duurzaamheid op 
wandeltochten zal besproken worden.  

▪ Promotie:  

• Opleidingen facebook: datum en locatie van de provincie Antwerpen 
zijn finaal.  Voor Limburg is de zaal ok maar de datum moet nog 
vastgelegd worden. Rik heeft contacten met Howest Hogeschool 
voor West-Vlaanderen. Van Vlaams-Brabant en Oost-Vlaanderen 
hebben we nog niets concreets gehoord. Nancy en Sam gaan dit de 
komende weken verder opvolgen.  

▪ Evenementen: er is een vergadering geweest met de clubs die de 
regionale wandeldagen gaan organiseren in 2024. Momenteel 
organiseren 3 clubs op de laatste zondag van april.  
West-Vlaanderen wandelt: Lieven zal aanwezig zijn op de receptie. 
Kalender: 

• Evaluatie kalendercommissie: de zaterdagen en zondagen waar er 
geen organisaties zijn worden opgelijst. Daarna worden de clubs die 
met 3 of meer organiseren op een andere datum gecontacteerd met 
de vraag of ze van datum willen/kunnen veranderen.  

• Techonomy: momenteel geen concreet nieuws. Via de app zal men een digitale 
lidkaart kunnen tonen op wandeltochten. 

• Extreme Challenge: de organisatie wordt professioneel aangepakt. De organisatie op 
zich is uniek, 6 dagen in lijn. Kan het niet opengesteld worden voor dagdeelnames 
met voorinschrijving waarbij er enkel bevoorrading is onderweg?   

• 4-daagse van de ijzer: is het doel bereikt wat we voor ogen hadden? Er werden niet 
veel leden aangemaakt. Zichtbaarheid op het parcours was een meerwaarde We 
zouden beter werk maken van een vrijwilligerspoule die ingezet kan worden op alle 
evenementen.  

• Stopzetting Regi-actie: na de Regiwandeldag (30/10/2022) wordt de samenwerking 
beëindigd.  

• verslag vergadering met Arko op 19/8/2022 en 30/8/2022 in kader van het magazine: 
KWBN sloot aan bij deze vergadering. Er is de intentie dat deze banden sterker 
worden.  
Tot op heden hebben we geen concreet voorstel ontvangen van Arko.  

• verslag vergadering met Golazo op 30/8/2022 in verband met Urban Trails:  
We are Walking. In het najaar worden er 2 Urban Trails gecommuniceerd via 
Trailwalk.beHet lidmaatschap WSVL vzw wordt gepromoot via hun sites en we krijgen 
zichtbaarheid op hun organisaties. 

• Flanders Trails (verslag Elfbergentrail - stand van zaken Western Front Trail – Flanders 
Trails 2023) 
Er waren 500 deelnemers op de Elfbergentrail. De Heuvellandstappers hebben te 
weinig medewerkers ingezet.  
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Western Front Trail zal komend weekend doorgaan. Momenteel zijn er 650 
deelnemers ingeschreven. De start zal in Ieper zijn met als naam de Poppies Trail. 
Aankomst wordt volgend jaar Zonnebeke.  

 
6. Ingebrachte punten 

• Evaluatie infovergaderingen 
De infovergaderingen verliepen vlot. Er waren wel behoorlijk meer inschrijvingen 
digitaal dan fysiek. In Deinze was de opkomst het minst (40 personen). Deze 
praktische aanpak ( 2x fysiek en 2x digitaal) blijft behouden. Het verslag wordt 
verstuurd via een clubinfo 
 

• Goedkeuring agenda Algemene Vergadering 
 

• Verslag RB Vlaams-Brabant: kleine clubs in het kampioenschap worden niet 
benadeeld.  

• Clubs die weigeren af te stempelen aansluitend aan de inschrijving 

Gaan we hier tegen optreden? We treden met deze clubs in overleg. Bij een tweede 

inbreuk zal er een financiële sanctie volgen van 250 euro. Deze aanpak aanpassen in 

reglementen en bij boetes in bijdragen 2023. Deze beslissing op de AV brengen.  

 

• Herschrijven van het vierde puntje van waar organiseren in SR 

Er is bij de herwerking blijkbaar een citaat/zin weggevallen. Dit werd terug 

aangepast.  

 

• Stand van zaken Provinciale vergaderingen op uitnodiging van een aantal Provinciale 

Besturen (Antwerpen – Limburg – Vlaams-Brabant) 

Terugkoppeling van de voorzitters wordt verwacht. 

 

• Wat doen we met het restant Regenponcho’s? 

Eerst nog eens solden houden. Daarna verdelen over de 6 provinciale wandeldagen? 

 

• ledenaantal WSVL op 06/09/2022 
62060 leden inclusief 3049 federatieleden 

• Clubkampioenschap: alle provinciale wandeldagen 5 punten.  
 

• Meet&Greet: de zaal werd bevestigd voor dit jaar. Maar het aantal inschrijvingen is 
weinig.  
Is bauhaus al vastgelegd voor volgend jaar? Enkel een optie voor de eerste zaterdag 

van oktober? Volgend jaar in gebouw van de confederatiebouw? Deze beslissing 

nemen we op het volgende BO 04/10/2022 

• Uniformiteit op evenementen: nieuwe medewerkers T-shirts.  

• Op de AV en Meet&Greet dragen de bestuursleden hun polo.  

• Gadget wandelvoetje – sleutelhanger: deze bijbestellen.  
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